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Abstract (en)
2. For keeping and dispensing hot beverages, insulating containers with a bag-like inner container are known. In a container of this type, the thermal
insulation is to be improved. The insulating container is designed in multiple parts in a particular manner. A lower base (64) is provided to receive
the inner container (11). Seated on the base (64) is a bell-like upper part (13) with an insulating insert (14) which has particularly good thermal
insulating properties. <IMAGE>

Abstract (de)
2. Zur Aufbewahrung und Abgabe von heißen Getränken sind Isolierbehälter mit einem beutelartigen Innenbehälter bekannt. Bei einem derartigen
Behälter soll die Wärmeisolierung verbessert werden. Der Isolierbehälter ist in besonderer Weise mehrteilig ausgebildet. Ein unterer Sockel
(64) ist zur Aufnahme des Innenbehälters (11) vorgesehen. Auf dem Sockel (64) sitzt ein glockenartiges Oberteil (13) mit einem besonders gut
wärmeisolierenden Isoliereinsatz (14). <IMAGE>
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